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Bygg/Arkitektur SBB:s vd Ilija Batljan om varför politiker borde lägga sig i så lite som möjligt, om det är politikernas fel att det finns
en kris inom nyproduktion och hur allvarlig krisen på nyproduktionssidan är.

- Nicklas Tollesson
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